

Bestyrelsesmøde (5) 14 marts kl.19:30

-Oktay er ikke tilstede pga dødsfald i familien. Ellers vel fremmødte.

Punkt 1 - Formanden har taget selv taget en beslutning.

- Formanden tog den beslutning, at suppleanterne ikke længere er velkomne til møderne. Formanden tager selv kontakt til suppleanten/suppleanterne.

Punkt 2 – Fastelavnsfesten.

- Til næste år skal fastelavnsbollerne kun være med creme. Det skal eventuelt koste et lille beløb til næste år, til dem der ikke bor i Odinsgaard. Ellers er det gået udmærket.

Punkt 3 – Renovering af selskabslokalerne.

- Renoveringen sker ikke foreløbigt, da opgangene skal males, og hovedbestyrelsen også er med indover projektet.

Punkt 4 – Bo trivsel.

- Helle og Nanna har været til et møde med Bo Trivsel angående projekt spire. Så der blev forklaret til de øvrige bestyrelsesmedlemmer, hvad det gik ud på.

Punkt 5 – Samarbejds møde med Poul Erik og Michael.

- Lukket punkt.

Punkt 6 – 4 Juni.

- Afdelingsbestyrelsen har valgt, at det skal hedde kultur dag. Bestyrelsen blev enige om at en bod skal koste 50kr pr person, det kommer til at foregå efter et "først til mølle" princip, så man ikke selv kan vælge hvor man vil sidde.
- Der blev snakket (intet vedtaget) om man skulle splitte prisen på boderne, så der gik 25kr til afdelingsbestyrelsen, og 25kr til Bo trivsel, da det jo er i samarbejde med dem.
- Bestyrelsen har besluttet, at det skal være fra kl. 11:00 til 16:00.
- Vi er enige i bestyrelsen om, at der skal være noget musik den pågældende dag, der blev eventuelt snakket om, at tage kontakt til Horsens Ungdomsskole.

Punkt 7 – optegning af parkeringspladser og mere.

- Formanden har fået Jens til at undersøge det med optegningen af parkeringspladserne.
- Der arbejdes stadigvæk på det med gadelygter.
- Der bliver snakket om, der eventuelt skal flere kamera op i sundparken.

Punkt 8 – Eventuelt? – Intet kan vedtages.

- Der bliver stadig arbejdet på at lave en frivillig liste, det kan være der eventuelt kommer sedler op nogen steder i sundparken, hvor man kan skrive sit navn på.
- Der er blevet lavet en facebook gruppe, som omhandler afdelingsbestyrelsen, hvor der vil blive sat billeder ind fra de forskellige arrangementer, og eventuelt links til de forskellige referater. Gruppen er ikke til debatter.
- Vi i bestyrelsen har snakket om, man eventuelt skal lave en aftale med gårdmændene (Hvis det kan lade sig gøre), at når nogen af de unge gutter og gut-inder ødelægger noget, og bliver taget i det. For eksempel en bænk, så skal de selv være med til at lave den fra ny i stedet for at betale for en ny bænk.
- Der skal eventuelt sættes en ny seddel op i opgangene medhensyn til hvad vi kan hjælpe beboerne med (måske med billeder på, så man kan sætte et ansigt på bestyrelsen).

Nanna Henriksen.

Jens

Helle H. Hansen

Sørensen